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Grzegorz Bierecki 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
Publicznych 

Szanowny Panie senatorze, 

W odpowiedzi na Państwa pismo z dnia 20 listopada (sygn. PA6.8100.8.2018.GON) w 
sprawie projektu ustawy zmieniającej ustawę o zmianie ustawy o podatku akcyzowym 
pragniemy zaznaczyć, iż wprowadzana projektem zmiana przedłużająca obowiązywanie 
zerowej stawki akcyzy na papierosy elektroniczne oraz wyroby nowatorskie do dnia 1 lipca 
2020 r. jest jak najbardziej słuszna i akceptowalna. Wychodzi bowiem naprzeciw 
oczekiwaniom branży wskazującym na potrzebę wydłużenia okresu na przygotowanie się do 
nowych obciążeń fiskalnych i administracyjnych. Przede wszystkim pozwala na dostosowanie 
swojej działalności i podjęcie odpowiednich kroków na rzecz dalszej legalnej produkcji płynu 
do papierosów elektronicznych oraz wyrobów nowatorskich pod reżimem podatku 
akcyzowego. Co istotne z naszego punktu widzenia, przedłużenie okresu obowiązywania 
zerowej stawki akcyzy przysłuży się w dużym stopniu pracownikom przedsiębiorstw, 
szczególnie małych i średnich, które to firmy nie posiadają wystarczających zasobów, by 
reagować wystarczająco szybko na nowe regulacje prawne. Dlatego też w przypadku braku 
powyższej regulacji nie mogłyby prowadzić swej działalności od początku przyszłego roku. 

 
 
 
 
 
 
                                                                                                            Z wyrazami szacunku 
 

     
                                                                                                        Przewodniczący 

                                                                                                    
                                                                                                           Jacek Łabędzki 

 
 


